
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 09/02/2021 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών  
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων            
 
 

ΘΕΜΑ:  «Εκτός επιστρεπτέας προκαταβολής “5” οι μισθωτές κυλικείων 
σχολείων στην Κρήτη»  

 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Σύμφωνα με διαμαρτυρίες μισθωτών κυλικείων Δημοσίων Σχολείων στην Κρήτη, οι 
εν λόγω ζητούν μέτρα οικονομικής στήριξης, καθώς, όπως επισημαίνουν, τα 
κυλικεία λειτούργησαν μόνο 20-25 ημέρες από τις 10/3/2020 και εξής. Εν τω 
μεταξύ, στο μικρό αυτό διάστημα, ένας μεγάλος αριθμός από σχολικά κυλικεία δεν 
εργάστηκε λόγω καταλήψεων από τους μαθητές. Πρόκειται για έναν επαγγελματικό 
κλάδο με χαμηλά εισοδήματα, που απασχολεί περίπου 10.000 
αυτοαπασχολούμενους κι εργαζόμενους. Δυστυχώς, οι οικονομικές ενισχύσεις που 
δόθηκαν από την κυβέρνηση δεν κάλυψαν τον κλάδο, αφού, τόσο από την 
επιστρεπτέα προκαταβολή «4», όσο και από την «5», απεντάχθηκε μεγάλο μέρος 
ιδιοκτητών σχολικών κυλικείων. Τίθεται, λοιπόν, καθαρά, θέμα επιβίωσης των 
τελευταίων και των οικογενειών τους και για τον λόγο αυτό, ζητούν να ενταχθούν 
στο μέτρο των επιστρεπτέων προκαταβολών. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 
1. Προτίθεσθε να προβείτε στην ένταξη ολόκληρου του κλάδου των σχολικών 
κυλικείων στο μέτρο της επιστρεπτέας προκαταβολής «5», προκειμένου ο εν λόγω 
κλάδος να υποστηριχθεί στην επαγγελματική του επιβίωση και έτσι οι 
επαγγελματίες μισθωτές κυλικείων σχολείων να μπορέσουν να επανέλθουν σε 
ρυθμούς κανονικότητας;  
 

2. Προτίθεσθε να αναστείλετε τις υποχρεώσεις των μισθωτών σχολικών κυλικείων 
προς τις ΔΟΥ και τον ΕΦΚΑ, μέχρι την θέσπιση πλαισίου αποτελεσματικής 
υποστήριξης τους από την Πολιτεία;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://flashnews.gr/post/450815/dramatikh-ekklhsh-misthwtwn-sxolikwn-kylikeiwn-ston-prwthypoyrgo  
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